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Commissie 2 

 

Geachte mevrouw 

Geachte heer 

 

Wij nodigen u vriendelijk uit op de vergadering van commissie 

Als gevolg van de Corona

De commissie vindt plaats op 

 

Agenda: 

- Goedkeuring verslag vorige vergadering
- Toelichting activering leefloongerechtigden
- Stand van zaken vaccinatiecentrum
- Vraag van raadslid Wout Schafraet

Vaccinatiecampagne ELZ Kempenland:

In de pers hebben berichten gecirculeerd dat soms 

opdagen voor hun vaccinatie in onze ELZ. Op de gemeenteraad van 29/03 vroeg ik naar de 

oorzaken van deze no

iets over die oorzaken te kunnen zeggen. Ook w

cijfers die in de pers verschijnen, over het verschil in aantal no

andere ELZ's. De cijfers die in de pers verschenen zouden niet representatief zijn. 

Hebben we ondertussen een beter zi

1. weten we waarom mensen niet komen opdagen op hun afspraak voor vaccinatie? Wat zijn 
de belangrijkste redenen?

2. hoe verhouden we ons in aantal no
3. welke stappen nemen we om het aantal afzeggingen en no

beperken?  
Daarnaast nog een bijkomende vraag: op woensdag 31 maart liep de wachttijd in het 

vaccinatiecentrum in Turnhout al op tot een kleine drie kwartier (een uur voor de volledige 

vaccinatie, inclusief het kwartiertje wachten na de

als nog meer mensen worden opgeroepen voor vaccinatie?

- Punten agenda gemeenteraad
- Uit het college 
 

 

 
 
 
 

 
 

Aan de gemeenteraadsleden 
Kelly Verheyen, schepen 
Luc Op de Beeck, schepen 
Jan Van Rompuy, commissiesecretaris
Stien Roes, ocmw 
Birgit Oris, ocmw 
Nele Jansen, ondernemen en werk
 
Pers 
Publiek 
 
 
 
 
 

Wij nodigen u vriendelijk uit op de vergadering van commissie 2.   

Als gevolg van de Corona-crisis zal alles digitaal verlopen (zie link onderaan) 

De commissie vindt plaats op woensdag 14 april  2021  om  19:30  uur. 

Goedkeuring verslag vorige vergadering 
Toelichting activering leefloongerechtigden 
Stand van zaken vaccinatiecentrum 
Vraag van raadslid Wout Schafraet 

Vaccinatiecampagne ELZ Kempenland:  

n de pers hebben berichten gecirculeerd dat soms meer dan 30% mensen niet zijn komen 

opdagen voor hun vaccinatie in onze ELZ. Op de gemeenteraad van 29/03 vroeg ik naar de 

oorzaken van deze no-shows. Toen werd geantwoord dat we nog onvoldoende data hadden om 

iets over die oorzaken te kunnen zeggen. Ook werd geantwoord dat je niet kan afgaan op de 

cijfers die in de pers verschijnen, over het verschil in aantal no-shows tussen onze ELZ en 

andere ELZ's. De cijfers die in de pers verschenen zouden niet representatief zijn. 

Hebben we ondertussen een beter zicht op de zaken?  

weten we waarom mensen niet komen opdagen op hun afspraak voor vaccinatie? Wat zijn 
de belangrijkste redenen? 
hoe verhouden we ons in aantal no-shows t.o.v. andere ELZ's?  
welke stappen nemen we om het aantal afzeggingen en no-shows tot een minimum te 

Daarnaast nog een bijkomende vraag: op woensdag 31 maart liep de wachttijd in het 

vaccinatiecentrum in Turnhout al op tot een kleine drie kwartier (een uur voor de volledige 

vaccinatie, inclusief het kwartiertje wachten na de prik). Hoe gaan we de wachttijden beperken 

als nog meer mensen worden opgeroepen voor vaccinatie?  

Punten agenda gemeenteraad 

Jan Van Rompuy, commissiesecretaris 

ondernemen en werk 

Turnhout, 8 april 2021 

 

meer dan 30% mensen niet zijn komen 

opdagen voor hun vaccinatie in onze ELZ. Op de gemeenteraad van 29/03 vroeg ik naar de 

shows. Toen werd geantwoord dat we nog onvoldoende data hadden om 

erd geantwoord dat je niet kan afgaan op de 

shows tussen onze ELZ en 

andere ELZ's. De cijfers die in de pers verschenen zouden niet representatief zijn.   

weten we waarom mensen niet komen opdagen op hun afspraak voor vaccinatie? Wat zijn 

tot een minimum te 

Daarnaast nog een bijkomende vraag: op woensdag 31 maart liep de wachttijd in het 

vaccinatiecentrum in Turnhout al op tot een kleine drie kwartier (een uur voor de volledige 

prik). Hoe gaan we de wachttijden beperken 



 

 

 

 

 

 

 

 

Met vriendelijke groeten 

 

Annemie Der Kinderen 

Commissievoorzitter 

 

 

Let op: digitale commissie

 

Deelnemen via deze link:

https://zoom.us/j/975449993?pwd=UWpCSGhRY1hrZXkwdUFwRWY4ZXZPUT09

 

 

Let op: digitale commissie 

deze link: 

https://zoom.us/j/975449993?pwd=UWpCSGhRY1hrZXkwdUFwRWY4ZXZPUT09
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https://zoom.us/j/975449993?pwd=UWpCSGhRY1hrZXkwdUFwRWY4ZXZPUT09 


